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1 Mw. Van 
Geffen/Liberaal 
N-H 

8a Diversen 1e 
begrotingswijziging 

1. 1e 
begrotingswijziging 
p. 7 en p. 10-11 
capaciteitskosten  

 Door verschuiving 
van de inzet van 
capaciteit ten 
behoeve van 
investeringsproject
en naar inzet ten 
behoeve van 
beheer- en 
onderhoudsproject
en en -activiteiten 
is een bedrag van € 
1.362.000 aan de 
capaciteitskosten 
toegevoegd ten 
laste van het 
rekeningresultaat 
ter dekking van de 
gewijzigde 
capaciteitsbegrotin
g.  

 Wat staat hier nu 
precies? Stijgen de 
capaciteitskosten 

1. Er is hier geen sprake van een stijging van de 
capaciteitskosten, maar een verschuiving. Ten 
opzichte van de primaire begroting worden er nu 
minder  capaciteitskosten toegerekend aan 
investeringsprojecten en meer aan beheer- en 
onderhoudsprojecten. Kosten voor investeringen 
(waaronder ook capaciteitskosten) worden over 
meerdere jaren afgeschreven waardoor de jaarlijkse 
last laag is. (capaciteits)Kosten voor beheer en 
onderhoud worden volledig in het jaar van uitgave als 
last genomen. Door deze verschuiving worden de 
lasten in het huidige begrotingsjaar hoger en de 
afschrijvingslasten (de kapitaallasten) lager. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Technische vragen cie  EFB 14-02.2022 

nr Partij en 
indiener 

Punt Gedeputeerde Onderwerp Vraag Antwoord 

door verschuiving 
van de inzet - dan 
zou er objectief 
gezien toch geen 
stijging zijn? Wordt 
er 1,3M meer 
uitgegeven en zo ja 
waarom, zo nee, 
waar komt dat 
bedrag dan terug? 
(er staat een 
nadere uitleg bij p. 
10-11 maar uitleg 
in andere 
bewoordingen is 
welkom).  

  
2. 1e 

begrotingswijziging 
p. 8 onderaan  

 Vanuit het 
coalitieakkoord is € 
200.000 
beschikbaar 
gesteld voor 
wildopvangcentra 
in Noord-Holland. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2. Ja, het klopt dat er €100.000 is gereserveerd voor een 
externe adviseur die wildopvangcentra kan 
ondersteunen met het opstellen van formats voor 
wettelijk verplichte protocollen. Op basis van 
consultatie in 2019 van belanghebbenden 
(waaronder opvangcentra, Stichting Dierenlot, 
wethouders en statenleden) en de schriftelijke 
reactie op het conceptvoorstel is in gezamenlijkheid 
besloten dat het opstellen van formats voor 
protocollen gewenst is. Het doel hiervan is om alle 
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De helft van dit 
bedrag wordt 
verschoven naar 
2022. Dit budget is 
gereserveerd om, 
door middel van 
een externe 
adviseur, 
ondersteuning te 
kunnen bieden 
door formats voor 
wettelijk verplichte 
protocollen op te 
stellen.  

 Klopt het dat er 
100.000 naar 
ondersteuning 
door een externe 
adviseur gaat ten 
behoeve van 
protocollen? Hoe 
ingewikkeld zijn die 
protocollen en 
hoeveel 
wildopvangcentra 
moeten die gaan 
invoeren?  

wildopvangcentra te helpen, zodat zij conform de 
wettelijke voorschriften (blijven) werken. Momenteel 
is het wettelijk kader nog in ontwikkeling. Het 
ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en Visserij 
(LNV) is als penvoerder bezig om de Beleidsregels 
kwaliteit opvang dieren te herzien. De protocollen 
maken hier onderdeel van uit. De afronding van dit 
proces is een randvoorwaarde voor de 
opdrachtformulering en aanbesteding van de externe 
adviseur. Naar verwachting zullen de definitieve 
beleidsregels voor het zomerreces van 2022 gereed 
zijn. Na oplevering van de beleidsregels zal 
beoordeeld worden welke rol een externe adviseur 
kan vervullen. 
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3. Begroting p. 56 , 

3.3.2. 
organisatiekosten 
MRA  

 Deze acties zijn 
afgesproken in 
Versie 1 van het 
Masterplan 
Wonen.  

 Het Masterplan 
Wonen moet toch 
nog door PS 
worden 
vastgesteld? Kan 
een concept-versie 
al gelden als grond 
voor extra 
uitgaven?  

  
 
 
4. Begroting p. 69 

7.1.1 RPA-NHN ism 
Greenport-NHN, 
Inclusieve leer- 

 
 

3. Het betreft hier de inzet van middelen die al 
onderdeel waren van het Uitvoeringsprogramma 
binnenstedelijk bouwen & versnellen woningbouw, 
plus het doorzetten van subsidie van het Rijk naar 
gemeenten. Het Masterplan Wonen is door GS 
vastgesteld. Bij vaststelling van de eerste versie van 
het MPW door Gedeputeerde Staten is besloten de 
hiervoor genoemde middelen in te zetten voor het in 
de begroting onder 3.3.2 genoemde doel. Als er extra 
middelen nodig zijn die niet door de begroting 
worden gedekt, wordt door GS daartoe een voorstel 
aan PS voorgelegd.  
 
 
 
 

 
 
 
 
 

4. Met de vermelding op de lijst buiten 
uitvoeringsregeling is het mogelijk subsidies te 
verstrekken aan de RPA NHN en Greenport NHN voor 
ontwikkeling van een duurzame aanpak van 
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werklocaties en 
trajecten  

 Ontwikkelen 
duurzame aanpak 
inclusieve leer-
werklocaties – wat 
is dat precies? en 
waaraan worden 
de middelen (450K) 
besteed?   

inclusieve leerwerkplekken. De plannen zijn nog in 
ontwikkeling. Voor ons is de kern dat: 
- Er een concreet en gedragen afsprakenmodel 
komt tussen het sociale domein van gemeentes, het 
onderwijs en werkgevers, waarin voor kandidaten 
met een achterstand op de arbeidsmarkt een 
financieel ontschot en toereikend budget en aanpak 
ontstaat voor een leven lang ontwikkelen gericht op 
hun duurzame inzetbaarheid op de arbeidsmarkt. 
- Er afspraken met gemeenten en het 
onderwijs komen over het jaarlijkse aantal te 
bereiken kandidaten; 
- Er een duurzaam businessmodel komt voor 
leer-werklocaties door de gehele provincie heen; 
- Dat kennisuitwisseling en ontwikkeling tussen 
arbeidsmarktregio’s in Noord-Holland structureel 
plaats gaat vinden via een vorm te geven 
leergemeenschap kwetsbare groepen en duurzame 
inzetbaarheid. 
Op basis van de aanvraag zullen wij besluiten of het 
past bij de doelen van de actieagenda van het 
Manifest Werken en Ontwikkelen 2030 Noord-
Holland. 

2 Mw. Van 
Geffen/Liberaal 
N-H 

13b Stigter Smart City 13 b. Smart city  
De provincie verlengt 
de samenwerking voor 
1 jaar, tot 1 juni 2022. 
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In de 
begrotingswijziging p. 
50 is hiervoor 100.000 
uitgetrokken.   
• Waarom 
verlengt de provincie 
nu pas de deelname? 
Hoe is dit gelopen van 1 
juni 2021 tot heden?   
 
• Wanneer 
besluit de provincie 
over deelname van af 1 
juni 2022?   
 
 
 
 
 
 
 
• Op welke 
periode heeft het 
bedrag van 100.000 
betrekking? Is dat 
voldoende voor heel 
2022?  

 
 
 

• Mede door corona heeft de interne afweging en 
voorbereiding van het besluit tot verlenging wat meer tijd 
gekost. In de periode van 1 juni 2021 tot nu hebben we 
als provincie wel gebruik kunnen maken van het ASC 
netwerk. 

 
 

• In juni 2022 eindigt de huidige programmaperiode 
‘Amsterdam Smart City 2018-2022’. De komende tijd 
organiseert ASC verschillende bijeenkomst om samen 
met alle betrokken partijen, waaronder de provincie, 
vorm te geven aan de komende vier jaar. Bepaald wordt 
wat ASC de komende vier jaar wil bereiken, wat de 
maatschappelijke uitdagingen zijn en wat ASC daarin kan 
betekenen. De verschillende bijeenkomsten vinden plaats 
in maart en april. Op basis van de uitkomsten van deze 
bijeenkomsten en de nieuwe 
samenwerkingsovereenkomst die ASC zal opstellen 
bereiden wij in Q2 een advies voor over eventuele 
verlenging van de deelname van de provincie aan ASC.  
 

• Dit bedrag heeft betrekking op de periode 1 juni 2021 
t/m 31 mei 2022. 
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• Kunt u een 
voorbeeld noemen van 
wat deze 
samenwerking voor de 
provincie heeft 
opgeleverd? 

 

• In het kort kan gesteld worden dat dit netwerk ons helpt 
bij het verder brengen van onze provinciale opgaven op 
de langere termijn door onder andere het bieden van 
meerdere perspectieven en het leren van ervaringen en 
voorbeelden van andere partijen. Zo heeft het ASC 
netwerk ons bijvoorbeeld geholpen bij de uitwerking van 
de geactualiseerde Datastrategie en heeft het ons kennis 
en zicht op potentiële oplossingen gegeven in het kader 
van de invoering van Mobility as a Service (ook vanuit 
internationaal perspectief).  
Door deelname aan ASC positioneren we ons als 
provincie als moderne sparringpartner binnen de 
kennisintensieve regio waar wij deel van uitmaken. 
Daarnaast is deelname aan kennisnetwerken als ASC een 
instrument om de kennis van onze ambtelijke organisatie 
op peil en bij de tijd te houden.  

3 D66 8a Diversen 1e 
begrotingswijziging 

1. Met betrekking 
tot Kasteel 
Nuwendoorn: 
a. Waarom 
worden de kosten voor 
de afkoop en 
overdracht van het 
beheer en onderhoud 
kasteel Nuwendoorn 
nu al in een 

1.   
a. Dit medebepaald door de procedure(tijd) van 

dit soort besluiten. Zonder toelichting en 
voorgenomen besluit tot overdracht, is 
opname in de Eerste Begrotingswijziging niet 
navolgbaar.  

Gebruikmakend van onze bevoegdheid hebben wij besloten 
de kasteelruïne Nuwendoorn in eigendom over te dragen aan 
de Nationale Monumentenorganisatie (NMo). De 
bijbehorende afkoopsom is onlosmakelijk met ons besluit 
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begrotingswijziging 
meegenomen? Want in 
een persbericht staat 
dat een overdracht van 
het kasteel eerst in 
maart in de commissie 
wordt besproken? Is dit 
moment dan niet te 
vroeg? 
b. Wat is precies 
de dekking van de 
kosten van deze 
overdracht? Nu lijkt het 
erop dat het afgedekt 
wordt door het 
begrotingsresultaat 
met 2,1 miljoen 
negatiever wordt. Is er 
dus ‘feitelijk’  sprake 
van ‘geen dekking’? 
c. Wat zouden de 
kosten per jaar de 
komende 50 jaar zijn 
als we kasteel 
Nuwendoorn zelf 
blijven beheren en 
onderhouden? Graag 

verbonden. De afkoopsom valt echter onder uw budgetrecht 
en is daarom onder voorbehoud van uw instemming hiermee 
in ons besluit opgenomen. U besluit derhalve niet over de 
overdracht zelf, maar over de daaraan verbonden kosten, 
zonder welke de overdracht niet mogelijk is.  

b. De dekking komt uit de Algemene Middelen in 2022. 
Vanaf 2023 staat daar een structurele verlaging van 
het archeologiebudget tegenover van jaarlijks € 
42.000 (waar door over een periode van 50 jaar het 
gelijke bedrag van € 2,1 miljoen aan 
budgetvermindering wordt bereikt).  

c. De kosten voor de komende 50 jaar zouden zijn € 
40.500 per jaar inclusief BTW. In bijgaande 
berekening zijn op basis van offertes de reguliere 
kosten voor onderhouden en beheer opgenomen en 
daarnaast is in de begroting ook het groot onderhoud 
opgenomen. De reserveringen voor groot onderhoud 
zijn o.b.v. afschrijvingsnormen geformuleerd.  
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een gemotiveerde 
berekening in het 
antwoord. 
d. Wat zijn de 
gevolgen als Provinciale 
Staten geen akkoord 
geven voor deze 2,1 
miljoen? 
i. Financieel 
technisch voor deze 
begrotingswijziging? 
Moeten wij dit eruit 
amenderen? Of wordt 
het een correctiepost in 
de tweede 
begrotingswijziging? 
ii. Inhoudelijk 
voor kasteel 
Nuwendoorn zelf? 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
  
De kosten van € 40.500,- per jaar zouden over een termijn 
van 50 jaar uitkomen op een bedrag groot € 2.065.520,-. Er is 
dan geen rekening gehouden met indexatie (stijgende 
kosten) / inflatie, waardoor de werkelijke kosten veel hoger 
uitkomen. Nu kunnen we het eeuwigdurende beheer en 
onderhoud in 1x afkopen door € 2.100.000 beschikbaar te 
stellen. Voordeel is ook dat de provincie wordt ontzorgd 
zonder risico en geen expertise op beheer van dit soort 
objecten hoeft op te bouwen. De afkoopsom  blijft namelijk 
geheel in tact en keert bij onverhoopte vervreemding door 
NMo  geheel terug naar de provincie.  

d.   
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2. Met betrekking tot 
bladzijde 35, 5.1.1., 
beschermen en 
ontwikkelen van NNN 
en Nature-2000 
gebieden: 
Hier staat omschreven 
dat er in 2022 een 
tijdelijke dekking nodig 
is van € 900.000 voor 
het afbouwen van 
formatieplekken omdat 

i. Mocht u onverhoopt dit besluit willen tegenhouden 
dan is een amendement op de eerste 
begrotingswijziging daarvoor de aangewezen manier. 
Tevens zal ons besluit worden teruggetrokken. De 
overdracht gaat dan niet door omdat deze 
onlosmakelijk is verbonden met het beschikbaar 
komen van de afkoopsom.  

ii. Voor de kasteelruïne zelf betekent dit dat de kans op 
een toekomstvaste revitalisering door een 
professionele monumentenorganisatie wordt 
beheerd, eindigt en geen andere opties resteren. Wij 
zijn dan terug bij af, een gemankeerde situatie die 
aanleiding was om juist op zoek te gaan naar een 
professionele monumentenbeheerorganisatie.  

 
2. Het gaat hier inderdaad om een typefout. Het gaat in 
totaal om 11 medewerkers. 
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een DVO van een 
medewerker van 
Noord-Holland voor 
Flevoland stopt Staat 
hier een typefout in de 
tekst? Gaat het niet om 
1 medewerker, maar 
om meer 
medewerkers? Of is er 
wat anders aan de 
hand en kunt u dat 
nader toelichten? 
 
3. Bladzijde 44, 
7.1.1 Economisch 
herstel en 
duurzaamheid 
bevorderen. 
Hier staat omschreven 
dat we budget hebben 
ontvangen voor het 
Ontzorgingsprogramma 
RVO en dat we € 
797.000 verwachten uit 
te gaan geven. Wat is 
de logica om dit punt 
onder het Economisch 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. Het Ontzorgingsprogramma RVO richt zich op de 
verduurzaming van maatschappelijk vastgoed en is onderdeel 
van de gebouwde omgeving. Het is één van de doelen in het 
Economisch Herstel- en Duurzaamheidsfonds en valt als 
zodanig niet onder Economie.   
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en Duurzaamheids 
herstelfonds te 
plaatsen? Is dit niet een 
regulier Economie 
punt? 
 
4. Met betrekking 
tot p. 10-11: betreft 
uitgestelde intenties. 
Wegens te late 
aanlevering van de 
subsidieaanvraag 2021 
door het Terra Technica 
lijkt deze subsidie over 
2021 niet toe te 
kennen te zijn.  
i.  Wat betekent 
dit voor de activiteiten 
van het Terra Technica 
die een belangrijke rol 
hebben bij onze 
duurzaamheidsambities 
ii. Wordt het 
gereserveerde geld 
later toegekend indien 
de subsidieaanvraag 
binnen is? 

 
 
 
 
 
4.  

i. Dit heeft geen consequenties voor de activiteiten. De 
aanvraag is ingediend in 2021 maar voor de periode 
22-23-24, deze periode blijft hetzelfde. 

ii. De subsidieaanvraag is binnen, maar was dus te laat 
om nog in 2021 door het proces van toekenning te 
gaan. Deze toekenning is daarom  verdaagd en zal 
meteen worden afgerond na akkoord van u. 
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5. Met betrekking 
tot p. 40. Er is een 
reserve MKB 
opgenomen van ruim 1 
mln. Daarvan wordt 
450.000 gereserveerd 
als additionele 
uitvoeringskosten MIT 
regeling.  
i. Waar bestaan 
deze uit? En zijn deze 
kosten nu hoger dan 
voorgaande jaren? 
 
  

 
5. De MIT-regeling wordt sinds 2021 volledig opengesteld 
binnen het Missiegedreven Innovatiebeleid. Sindsdien wordt 
het beschikbare budget flink overvraagd. Om het grote aantal 
aanvragen te kunnen behandelen, hebben wij voor de MIT-
regeling additionele uitvoeringskosten opgenomen. 

4 PvdD 8a Diversen 1e 
begrotingswijziging 

Stikstof 
1. Stikstof: Punt C. 
IPO-Begroting 2022 
Er wordt € 304.000 bij 
geplust voor 
hoofdzakelijk Stikstof. 
In de 
begrotingspresentatie 
van 23 augustus is de 
stikstof aanpak niet 
direct zichtbaar. In de 

1. en 2.  
In 2020 en 2021 zijn de kosten die de provincies gemaakt 
hebben om de stikstofaanpak interprovinciaal in de benen te 
krijgen, voor zowel IPO als BIJ12, in de eerste instantie 
bekostigd vanuit de middelen die er waren voor de 
gezamenlijke PAS-aanpak. Omdat er aanvullend op de 
bestaande adviescommissie AAC-VP en BAC-VP specifiek voor 
stikstof een AC en BC in het leven is geroepen en die gremia 
ondersteund moesten worden zijn er aanvullende budgetten 
gevraagd op basis van een kassiersmodel. Voor 2022 is dat 
verlaten en lopen de kosten die provincies gezamenlijk 
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IPO-Begroting 2022 is 
te lezen dat er € 7,8 
miljoen begroot is voor 
vooral coördinatie. 
Wat gaat het IPO 
concreet doen met 
deze extra middelen (€ 
304.000)? 
 
2. Stikstof: Punt C. 
BIJ12-Begroting 2022 
Er wordt € 803.000 bij 
geplust voor gestegen 
kosten voor het 
‘Interprovinciale 
Programma Stikstof en 
Natuur’ (IPSN).  
Wat gaat BIJ12 
concreet doen met 
deze extra middelen (€ 
803.000)? 
 
3. Stikstof: Punt 
G. Overige 
ontwikkelingen 
Wat voor extra 
specifieke kennis (en 

maken mee in de reguliere begroting, gaande 2021 werd 
duidelijk dat de inspanningen op dit complexe dossier nog 
lang niet op z’n eind zijn. Er is in toenemende sprake geweest 
van een intensivering van de betrokkenheid van beide 
geledingen (IPO en BIJ12) en de kosten die daarmee gepaard 
zijn zijn hierbij in beeld gebracht. IPO en BIJ12 zijn voor ons 
als PNH belangrijke gremia om in zoveel mogelijk in 
gezamenlijkheid tot afspraken met het rijk te komen over de 
aanpak.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3.  
Het gaat dan onder andere om inhuur op het 
programmasecretariaat, rondom communicatie en juridisch 
advies. 
 
 



Technische vragen cie  EFB 14-02.2022 

nr Partij en 
indiener 

Punt Gedeputeerde Onderwerp Vraag Antwoord 

capaciteit) op het 
stikstofdossier t.w.v. € 
568.000 moet worden 
ingehuurd?  
 
4. Stikstof: Klopt 
het dat de éxtra kosten 
in 2022 op het 
stikstofdossier € 
1.675.000 hiermee 
bedragen? (304.000 + 
803.000 + 568.000)  
 
 
5. Stikstof: 
Bovenop welk bedrag 
op het stikstofdossier 
komt dit? Ofwel, wat 
zijn de totale kosten op 
het stikstofdossier in 
2022?  
 
Overig 
6. Opvangcentra 
wilde dieren. De helft 
van de € 200.000 blijft 
al sinds 2019 op de 

 
 
 
 

4.  
De ontwikkelingen bij het stikstofdossier volgen zich in rap 
tempo op. Hierdoor kunnen wij op dit moment nog niet 
concluderen dat dit de definitieve extra kosten m.b.t. het 
stikstofdossier zijn. In de loop van het jaar zal pas duidelijk 
worden of deze kosten hoger dan wel lager uitvallen dan nu 
voorspeld wordt.  

 
 

5.  
Zie antwoord op vraag 4. Het is op dit moment niet mogelijk 
om een conclusie te trekken over de totale kosten op het 
stikstofdossier in 2022. 

 
 
 
 

6.  
Ja, het is mogelijk om de €100.000 te herbestemmen. De 
keuze om hulp in te zetten voor het opstellen van formats 
voor wettelijk verplichte protocollen is echter voorafgegaan 
aan een uitgebreid traject. Op basis van consultatie in 2019 
van belanghebbenden (waaronder opvangcentra, Stichting 
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plank liggen, terwijl 
opvangcentra het geld 
hard nodig hebben en 
er geen prioriteit is 
voor een externe 
adviseur voor 
protocollen. Bovendien 
heeft Stichting 
Dierenlot al eerder aan 
de provincie 
aangeboden dat ze dat 
adviseren gratis op zich 
wilden nemen, zodat 
de 100.000 besteed kan 
worden aan 
dringendere zaken. 
Landelijke 
besluitvorming kan nog 
jaren op zich laten 
wachten. 
 
Is het technisch 
mogelijk (dus nog los 
van wat GS wel/niet 
wil) om te besluiten om 
de 100.000 euro  te 
herbestemmen voor 

Dierenlot, wethouders en statenleden) en de schriftelijke 
reactie op het conceptvoorstel is in gezamenlijkheid besloten 
dat het opstellen van formats voor protocollen gewenst is. 
Het doel hiervan is om alle wildopvangcentra te 
ondersteunen, zodat zij conform de wettelijke voorschriften 
kunnen (blijven) werken. Momenteel is het ministerie van 
Landbouw, Natuurbeheer en Visserij (LNV) als penvoerder 
bezig om de Beleidsregels kwaliteit opvang dieren te herzien. 
De protocollen maken hier onderdeel van uit. Naar 
verwachting zullen de definitieve beleidsregels voor het 
zomerreces van 2022 gereed zijn. Na oplevering van de 
beleidsregels zal beoordeeld worden hoe de opdracht voor 
een externe adviseur voor het opstellen van de protocollen 
eruit zal zien. Naast het budget van €100.000 voor de 
ondersteuning van de opvangcentra met de benodigde 
formats voor protocollen, hebben wij in 2021 ook €100.000 
beschikbaar gesteld voor een uitvoeringsregeling subsidie ten 
behoeve van communicatie. Daarnaast konden alle 
wildopvangcentra in 2021 in aanmerking komen voor een 
incidentele subsidie, in het kader van coronasteun (Motie 
50). 
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een ander doel dat de 
opvangcentra kan 
helpen? Aan welke 
voorwaarden moet zo'n 
nieuw doel dan precies 
voldoen? 
 
 
 
7. IPO-Begroting 
"Daarnaast wordt er 
een aantal bestuurlijke 
besluiten uitgewerkt 
waar de provincies en 
het IPO-bestuur in een 
eerder stadium mee 
akkoord zijn gegaan." 
Over welke besluiten 
gaat dit precies en aan 
welke concrete 
projecten wordt het 
geld dan besteed? 
Graag een link. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

7.  
De extra middelen die nu in de begrotingswijziging 2022 
worden gevraagd volgen direct uit de begroting van het IPO 
(en BIJ12) voor 2022. In de begroting van het IPO zijn de 
budget aanvragen uit hun kaderbrief 2022 (gaat voor op de 
begroting) en daarop zijn nog nieuwe budget aanvragen in de 
begroting zelf verwerkt. Elk voorstel is behandeld in de 
betrokken BAC en vervolgens dus opgenomen in kaderbrief 
en/of begroting voor 2022. Het IPO bestuur is vervolgens 
eerst akkoord gegaan met de kaderbrief en daarna met de 
begroting. De AV heeft beide stukken goedgekeurd.  
 
De besluiten voor de diverse voorstellen zijn voorgelegd aan 
GS, voorafgaand aan de vergaderingen van het IPO-bestuur 
en akkoord bevonden. Op basis van deze besluiten en de 
kaderbrief/begroting zijn beide brieven voor PS opgesteld  
 
 
(zie brief aan PS bij agendapunt 5b van de commissie EFB 
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8. "Bijdragen aan 
versnelling 
woningbouwproductie 
en binnenstedelijk 
bouw": 
Hoeveel geld heeft de 
provincie sinds 2019 
besteed/gereserveerd 
voor (stimuleren 
van/informeren over) 
natuurinclusief 

vergadering van 28 oktober 2021; zie Brief aan PS bij 
agendapunt 16a van de commissie EFB vergadering van 14 
juni 2021).  
 
In de brieven wordt de uitwerking van diverse besluiten 
toegelicht door te benoemen om welke onderwerpen het 
gaat. In de kaderbrief gaat het om stikstof en de 
gebiedsopgave 3.0. In de begroting gaat het om het stikstof 
dossier en indexatie (L(oon) & P(rijs) compensatie). 
 
Daarnaast is de informatie op 23 augustus bij de technische 
briefing gedeeld. (zie de presentatie onder agendapunt 5b 
van de commissie EFB vergadering van 28 oktober 2021;  
“toelichting voor de provincie NH-IPO”). 
 
 
8. Voor het (stimuleren van/informeren over) natuurinclusief 
(ver)bouwen is geen apart budget gereserveerd binnen de 
uvr binnenstedelijk bouwen en versnelling woningbouw. Wij 
houden hier geen gegevens over bij. 
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(ver)bouwen? 
 
 
9. "Sportvisserij 
Midwest Nederland, 
pilotproject loodvrij 
vissen":  
a) Waar heeft PS 
besloten dat we 
maatschappelijk geld 
moeten steken in de 
problemen die een 
vervuilende hobby 
veroorzaakt? 
b) Uit welk budget 
komt dit geld 
oorspronkelijk 
vandaan? 
c) Op welke wijze 
zouden PS een nieuwe 
bestemming kunnen 
geven van dit geld en 
welke beperkingen zijn 
daar eventueel aan 
verbonden? 
 
 

 
9.a) In de Visie Waterrecreatie is duurzaamheid, het 
verduurzamen van alle vormen van waterrecreatie een van 
de doelstellingen. De pilot loodvrij vissen valt onder die 
doelstellingen. 
 
b)Uit de reserve waterrecreatie. 
 
c) Deze besteding is in lijn met de visie waterrecreatie die 
door PS is vastgesteld. Uw staten beschikken uiteraard over 
het budgetrecht en kunnen daarom te allen tijde, met het uw 
ter beschikking staande instrumentarium,  uitspraken doen 
over bestedingen van provinciale middelen. 
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